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 PAKARTOTINIO VISUOTINIO  NARIŲ SUSIRINKIMO 

 

PROTOKOLAS 

 

2019-07-13   Nr. 19-2 

Vilniaus raj. sav., Riešės sen., Purnuškių k. 

 

Sodininkų bendrijos „Elektronika-3“ eilinis bendrijos narių visuotinis narių susirinkimas 

vyksta S/B „Elektronika-3“ teritorijoje prie tvenkinio, adresu Magnolijų 3-ioji g. 11, pradžia 11 val. 

Sodininkų bendrijoje yra 94 nariai. 

Dalyvauja 27 bendrijos nariai arba 28,72 proc. visų bendrijos narių (Dalyvių sąrašas 

pridedamas). 

Apie Bendrijos „Elektronika-3“ narių susirinkimą, datą ir vietą, darbotvarkę buvo skelbiama 

bendrijos teritorijoje esančiose skelbimų lentose, Vilniaus raj. Savivaldybės interneto svetainėje:  

https://www.vrsa.lt/go.php/lit/Placiau/9297 

  Su susirinkime svarstomų dokumentų projektais buvo galima susipažinti: Vilniaus raj., 

Riešės sen., Purnuškių k., Magnolijų 3-ioji g. 16, taip pat siunčiama narių pateiktais elektroniniais 

paštais. 

Vienbalsiai tvirtinami susirinkimo pirmininkas – Sodininkas 1 ir susirinkimo sekretorius – 

Sodininkas 2. Balsus skaičiuoti vienbalsiai skiriami susirinkimo pirmininkas Sodininkas 1 ir 

susirinkimo sekretorius Sodininkas 2. 

 

DARBOTVARKĖ: 
 

1. Dėl Bendrijos Metinės Bendrijos ūkinės ir finansinės veiklos ataskaitos. 

2. Dėl revizoriaus atlikto patikrinimo ir išvadų tvirtinimo. 

3. Dėl Valdybos veiklos ataskaitos. 

4. Dėl F/P projekto. 

5. Dėl Purnuškių g. asfaltavimo ir apšvietimo. 

6. Dėl Nario mokesčio ir skolininkų. 

7. Dėl Bendrijos metinės pajamų ir išlaidų sąmatos tvirtinimo. 

8. Kt. klausimai. 

         

1. SVARSTYTA. Finansinės ataskaitos tvirtinimas. 

Buhalterė Sodininkas 3 pristatė Metinę Bendrijos ūkinės ir finansinės veiklos ataskaitą.  

NUTARTA. Tvirtinti Metinę Bendrijos ūkinės ir finansinės veiklos ataskaitą. 

BALSUOTA. Už: 27, Prieš: 0, Susilaikė: 0 

 

2. SVARSTYTA. Revizoriaus atlikto patikrinimo išvadų ir pasiūlymų tvirtinimas. 

Revizorė Sodininkas 4 pristatė patikrinimo išvadas ir pasiūlymus. Buhalterė Sodininkas 2 

paaiškino, kaip vyksta finansų kontrolė ir kad finansinius veiksmus kontroliuoja trys asmenys, 

todėl užtikrinamas skaidrumas ir nešališkumas. Pirmininkas Sodininkas 1 pristatė Trūkumų 

šalinimo aktą dėl revizoriaus atlikto patikrinimo išvadų ir pasiūlymų. 

NUTARTA. Tvirtinti revizoriaus atlikto patikrinimo išvadas ir pasiūlymus. 

BALSUOTA. Už: 26, Prieš: 0, Susilaikė: 1 

 

https://www.vrsa.lt/go.php/lit/Placiau/9297


3. KALBĖTA. Valdybos veiklos ataskaitos pateikimas. 

Pirmininkas Sodininkas 1 pateikė Bendrijos Valdybos veiklos ataskaitą. 
 

Atvyko dar vienas Bendrijos narys. Dalyvauja 28 nariai nuo 12:02val. 
 

4. SVARSTYTA. Dėl F/P projekto. 

Valdybos narys Sodininkas 2 pristatė situaciją dėl F/P projekto ir informaciją dėl gautų F/P 

projekto rengimo paslaugos tiekėjų pasiūlymų. 

NUTARTA. Pirmenybę dėl planuojamos pirkti paslaugos – F/P projekto rengimo - suteikti 

paslaugos teikėjui, kuris nereikalauja avansinio mokėjimo. Įgalioti valdybą atlikti F/P projekto 

rengimo pirkimą ir vykdyti visus reikiamus veiksmus bei procedūras, susijusias su minėtos 

paslaugos pirkimu, įskaitant sutarties pasirašymą.  

BALSUOTA. Už: 26, Prieš: 0, Susilaikė: 2 

 

5. SVARSTYTA. Purnuškių g. asfaltavimo ir apšvietimo klausimas. 

Buvo pristatyti pasiūlymai dėl planuotų Tikslinių įnašų Purnuškių g. asfaltavimui 

rinkimo/grąžinimo, už kiekvieną pasiūlymą balsuojama atskirai. 

1. Grąžinti rinktus Tikslinius įnašus už asfaltavimą, ryšium su tuo, kad Purnuškių gatvė bus 

asfaltuojama pilnai Kelių fondo ir Savivaldybės lėšomis.  

BALSUOTA: Už: 1, Prieš: 25, Susilaikė: 2. 

Atitinkamai nusprendus, kad minėti Tiksliniai įnašai renkami pagal nustatytus terminus, teikiami 

pasiūlymai šių įnašų panaudojimui, už kiekvieną pasiūlymą balsuojama atskirai. 

1. Surinktą Tikslinių įnašų sumą naudoti dalies Purnuškių g. apšvietimui pagal finansavimą 

50/50 proc. su Vilniaus raj. Savivaldybe. 

BALSUOTA: Už: 21, Prieš: 1, Susilaikė: 5. 

2. Surinktą tikslinių įnašų sumą naudoti vidinių kelių tvarkymui, vidinių kelių tvarkymo darbus 

pradedant nuo Plačiosios gatvės pusės. 

BALSUOTA: Už: 17, Prieš: 6, Susilaikė: 5 

Išvyko vienas Bendrijos narys. Dalyvauja 27 nariai nuo 12:46val. 

3. Surinktą Tikslinių įnašų sumą naudoti dalies Plačiosios gatvės apšvietimui (jeigu tai nebus 

atlikta laiku asfaltuojant gatvę savivaldybės ar kitomis lėšomis). 

BALSUOTA: Už: 17, Prieš: 7, Susilaikė: 3. 

 

6.  SVARSTYTA. Nario mokesčio dydžio ir sumokėjimo termino klausimas. 

Revizorė pristatė galimybes mažinti nario mokestį. Pirmininkas ir sekretorius pristatė 

numatomus Bendrijos darbus ir ankstesniais metais priimtus Bendrijos tikslus bei planuojamus 

darbus; taip pat buvo pateikti preliminarūs darbų ir siekiamų tikslų įkainiai. Atsižvelgiant į tai, 

priimtas nutarimas palikti nario mokesčio dydį, o sumokėjimo terminą nustatyti analogiškai kaip 

ir praėjusiais metais.  

NUTARTA.  

Nario mokesčio dydis lieka 8 eur. už 1 a. 

Nario mokestis sumokamas iki 2019 matų gruodžio 31 dienos. 

BALSUOTA: Už: 25, Prieš: 1, Susilaikė: 1.  

 

Kalbėta apie revizorės trečią pasiūlymą dėl skolų išieškojimo. Pristatyta situacija, kad esama 

nemokių Bendrijos narių, t. y. net ir po Raginimų susimokėti įsiskolinimą (Nario/infrastruktūros 

mokesčio ir/ar Tikslinių įnašų) kai kurie asmenys atsisako susimokėti.  

NUTARTA.  

Įgalioti valdybą: nustatyti skolininkams terminą susimokėti įsiskolinimus, siųsti skolininkams 

Raginimą, o suėjus skolos susimokėjimo terminui – valdybai kreiptis su ieškiniu, pareiškimu ar 



kitomis priemonėmis į teismą, advokatą, skolų išieškojimo organizaciją, antstolius ar kitas 

reikalingas institucijas bei imtis visų reikalingų priemonių bei veiksmų, siekiant išieškoti skolas 

iš nemokių, įsiskloninusių sodininkų. Taip pat įgalioti valdybą imtis visų reikiamų priemonių 

(įskaitant kreipimusis į teismą, NŽT, Registrų centrą ir kitas institucijas), siekiant nustatyti, 

identifikuoti Registrų centre neregistruotų sodų sklypų savininkus (ar galimus paveldėtojus) 

ir/arba spręsti visus reikalingus klausimus dėl neregistruotų, be savininko esančių sklypų, 

siekiant surasti, priskirti, suteikti tokiems sklypams savininkus, kurie valdys, tvarkys ir prižiūrės 

minėtus sklypus.   

BALSUOTA: Už: 27, Prieš: 0, Susilaikė: 0. 

 

7.  SVARSTYTA. Bendrijos metinės pajamų ir išlaidų sąmatos tvirtinimas. 

Pirmininkas pristatė Bendrijos metinę pajamų ir išlaidų sąmatą, kartu ir Bendrijos planuojamų 

nuveikti darbų planą metams.  

NUTARTA. Tvirtinti Bendrijos metinę pajamų ir išlaidų sąmatą, kartu ir planuojamą įgyvendinti 

darbų planą metams (priedas Nr.1). 

BALSUOTA: Už: 25, Prieš: 1, Susilaikė: 1. 

 

7.  SVARSTYTA. Kiti klausimai.  

Kitų svarstytinų klausimų nėra. 
 

 

 

Susirinkimo protokolas surašytas 1 egzemplioriumi. 
 
 

Susirinkimo pirmininkas                                       Sodininkas 1 

     

         Susirinkimo sekretorius                                      Sodininkas 2 


